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§ 48 Skrivelse angående råttproblemet. 

- Inkommen Skrivelse, Socialdemokraterna, Miljöpariet och 

Vänsterpartiet 

 

 

Beslut: Skärholmens stadsdelsnämnd beslutar att 

 

 Förvaltningen samlar fastighetsbolag inklusive 

bostadsrättsföreningar i Skärholmens 

stadsdelsnämndsområde för en gemensam 

handlingsplan.  

 Förvaltningen återkommer till nämnden och redovisar 

hur man har handlagt detta problem. 

 

Förslag till beslut: Ledamoten Liliane Svensson (S) anmäler 

för majoriteten (Socialdemokraterna, Miljöpartiet och 

Vänsterpartiet) ett förslag till beslut enligt bilaga. Vice 

ordföranden Jan Jönsson (FP) anmäler för Alliansen 

(Moderaterna, Folkpartiet och Centerpartiet, som går med som 

sitt ersättaryttrande) att Alliansen (Moderaterna, Folkpartiet 

och Centerpartiet, som går med som sitt ersättaryttrande) 

ansluter till förslag till beslut enligt bilaga. 

 

Beslutsgång: Ordföranden Lorena Delgado (V) hör bifall från 

en enig nämnd om att lämna skrivelsen till förvaltningen för 

beredning.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Skärholmens stadsdelsnämnd Protokoll 

Sida 38 (49) Sammanträdesprotokoll  

7/2015-06-16 

 

 

 

 

Skärholmens 

stadsdelsförvaltning 

 

Bodholmsplan 2 

Box 503, 127 26 Skärholmen 

Telefon 08-508 24 000 

skarholmen@stockholm.se 

stockholm.se 

 

Bilaga: Förslag till beslut, Socialdemokraterna, Miljöpartiet, 

Vänsterpartiet, med stöd av Alliansen (Moderaterna, 

Folkpartiet och Centerpartiet, som går med som sitt 

ersättaryttrande) 
 
 

Skärholmens stadsdelsnämnd 

2015-06-16 

 

Salar Rashid m fl (S) 

Lorena Delgado m fl (V) 

Rebwar Hassan m fl (MP) 

 

 

 

Skrivelse angående råttproblemet. 

 

Refererande till ärende 4 på Skärholmens stadsdelsnämnds 

dagordning den 16/6 2015 vill vi understryka det stora 

problemet med råttor både på den utpekade platsen och 

generellt. I DN den 9 juni 2015 har man också 

uppmärksammat problemet med råttinvasion under artikeln 

"Råttfest efter varma vintern”.  

 

Det är många invånare som hör av sig och vill att vi politiker 

ska göra något åt problemen. Även om det är kommunen som 

har tillsynen, så är det svårt att greppa vem som bär ansvaret 

för råttbekämpningen. Det är svårt att bevisa om det är på 

fastighetsägarens tomt eller på kommunens mark som råttorna 

befinner sig.  

 

En stor skuld i det hela är den tilltagande nedskräpningen. 

Överfulla papperskorgar och sopkärl, som får till resultat att 

skräp hamnar på marken, är en av orsakerna till problemet.  

Det är viktigt att krafttag tas för att komma tillrätta med det 

sanitära problemet. Vi anser att man bör ha en gemensam 

strategi och samverka för en effektiv bekämpning av råttorna. 

För att uppnå maximalt resultat, och för att ingen ska kunna 

undandra sig ansvaret, så ska det vara regelbunden 

rapportering om vad man gjort för att förbättra miljön. 

Information om hur man anmäler råttproblem anser vi ska 

finnas tillgängligt på ett bättre sätt för medborgarna. 
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Vi vill härmed att nämnden uppdrar åt förvaltningen: 

Att förvaltningen samlar fastighetsbolag inklusive 

bostadsrättsföreningar i Skärholmens stadsdelsnämndsområde 

för en gemensam handlingsplan.  

Att förvaltningen återkommer till nämnden och redovisar hur 

man har handlagt detta problem. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


